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Wlocfawek, 31 paidziernika 2017r.

{.r$. Pani
06. 11. ?017 dl .- , Agnieszka Chmielewska

..1,/ao//oPo/2 Radna.q/? -,e6,?/o,a Rady Miasta wfocfawek

E.OSP.0003.14.2017

W odpowiedzi na Pani interpelacje wniesionQ podczas obrad XXXIV sesji Rady
Miasta Wloctawek informujq, ie dyrektor Szkoly Podstawowej nr 2 im. Polskich
Ofimpijczyk6w widzi koniecznoSd usuniqcia 2 drzew i 3 krzew6w rosnqcych na dziedziricu
szkoly, kt6re stanowiq zagroienie dla bezpieczeistwa os6b tam przebywajqcych.
Jednoczeinie informujq, 2e zgodnie z Decyzja Prezydenta Miasta Wloclawek z dnia
12 paidziernika 2017r. w sprawie oddania w trwaly zarz4d na rzecz Szkoty Podstawowej nr 2
we Wfoclawku nieruchomoSci stanowiqcej wlasnoSi Gminy Miasto Wloctawek, to dyrektor
szkoty winien podjqd dzialania w tym zakresie wynikajqce z uprawniefi nadanych wyiej
wymienionQ decyzjq poprzez zwr6cenie sie do odpowiednich wydziai6w Urzqdu Miasta
Wloctawek celem rozpoczqcia stosownych procedur.

Do wiadomoSci:
1. Wydziat Organizacyjno-Prawny i Kadr

v 2. Biuro Rady Miasta Wlocfawek
3. Pani llona Skladanowska

Dyrektor Szkoiy Podstawowej nr 2 we Wloctawku


